
Silkeborg den 7. december 2009

Folketingets Sundhedsudvalg

Af vedhæftede artikel publiceret i Ugeskrift for Læger dags dato fremgår, at der anvendes få midler 
til sundhedsvidenskabelig forskning ved de regionale hospitaler i Vestdanmark.

På vegne af de forskningskoordinerende lektorer ved Center for Regional Sundhedsforskning skal 
jeg derfor spørge, om Folketingets Sundhedsudvalg mener, at de regionale hospitaler lever op til 
sundhedslovens ånd i relation til den pengemængde, der rapporteres anvendt til sundhedsforskning.

Venlig hilsen

Lars Frost, overlæge, dr. med., ph.d.
Forskningskoordinerende lektor
Medicinsk afdeling
Regionshospitalet Silkeborg
8600 Silkeborg

http://www.ugeskriftet.dk/portal/page/portal/LAEGERDK/UGESKRIFT_FOR_LAEGER/TIDLIGERE_NUMRE/
2009/UFL_2009_50/UFL_2009_171_50_3698
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